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Spoštovani gospod župan,  

navzoče poslanke in poslanci,  

ekscelence,  

visoki gostje,  

gospe in gospodje,  

 
danes smo priče dogodku, ki je eden velikih mejnikov v razvoju Rimskih Toplic in njegove 
okolice: ponovno odpiramo nekoč zelo znane in tudi zelo slavne tukajšnje Terme. Za ta 
dogodek vsem, ki so za obnovo Term zaslužni, iskreno čestitam in verjamem, da bo to korak k 
revitalizaciji ne samo tega kraja, ampak celotnega območja od Zasavja do Celja. 
 
Kot smo lahko v javnosti in v politiki spremljali zgodbo o Rimskih termah, lahko na koncu rečem, 
da vam je uspela skorajda misija nemogoče. Kot vem, se je nad vas pri tej obnovi zgrnilo prav 
vse, kar se je lahko: od težav s prvotno opredelitvijo pravega koncepta zdravilišča, predrage 
obnove, neprimernosti objektov za kategorizacijo, celo nepričakovanega plazu za stavbo, ki je 
dodatno podražil obnovo, pridobitve izvajalca, odslovitve preplačanega Vegrada z gradbišča, 
unovčenja garancije SCT do iskanja novih izvajalcev in polletne bitke z bankami za posojilo. 
Obnova term je bila zgodba šestih vlad in številnih ministrstev, a vendarle uspešno pripeljana 
do konca, tako zelo natančno in po vseh pravilih, da je storitev primerna in zrela tudi za 
pridobitev ISO standarda. Seveda je za oblikovanje tako široko zastavljene ponudbe, ki bo 
resnično zadovoljila vaše goste, potreben čas. Potrebno je piljenje in brušenje, veliko 
potrpežljivosti, izkušenj, veliko znanja in navsezadnje poguma ter odločnih ljudi, posameznikov.  
Končni zid je pri takšnih projektih vselej negotov, a vem, da želite zagotavljati storitveno raven, 
ki bo k vam pritegnila zahtevne in zelo zahtevne goste – takšne, ki so vajeni visoko kakovostnih 
zdraviliških storitev. 
 
Družba Rimske terme je, kot vemo, v lasti konzorcija osmih družb in tudi države, zato je ta 
gotovo soodgovorna za svojo naložbo. Samo obnova Term je stala 47 milijonov evrov, v tem 
delu je bilo tudi 7 milijonov evrov nepovratnih evropskih sredstev. Toda vsi se zavedamo in 
zavedate, da bo vaše podjetje uspešno samo, če se bo dokazalo na trgu. Tudi vodstvo Term se 
zaveda, da bo dolgoročno uspešnost podjetja lahko zagotovilo samo, če bo po eni strani 
poslovalo uspešno, po drugi pa sčasoma našlo strateškega partnerja, vlagatelja, ki bo prinesel 
dodano vrednost v projekt in skrajšal čas za dosego optimalnih prihodkov. Verjamem tudi, da 
boste s tem sedanjim 55 zaposlenim dodali še kakšnih 20 do 30 novih ljudi, ki jih zahteva 
takšna turistično hotelirska dejavnost kot delovno izredno intenzivna panoga. Že naslednji dve 



 

leti bosta za vas prelomni in verjamem, da se čez dve leti tukaj morda spet lahko vidimo in 
ugotovimo, da ste uspešno premagali začetno fazo investicije in pridobili novo partnerstvo za 
rast. 
 
Zanesljivo je danes, v teh težkih gospodarskih časih naložba v zdravilišče, ki so ga odkrili že 
Rimljani, ki so si 39 let pred našim štetjem omislili prve bazene s toplo, vročo in mrzlo vodo, in ki 
je zaprlo vrata po 15. oktobru leta 1991, ko je nekdanje vojaško zdravilišče podedovalo naše 
ministrstvo za obrambo, tvegana, a hkrati zelo pogumna in smela poteza. Pred podobnimi 
tveganji, kako zagnati celotno gospodarstvo, je danes vsa slovenska država. Brez hrabrih in 
smelih odločitev, ki smo jih Slovenci vedno zmogli, ne bo šlo. Zato toliko bolj cenim vaš pogum, 
ko ste se podali v to prekrasno naložbo. In upam, da se bo ta vaš pogum videl tudi širše po vsej 
Sloveniji in se na koncu vsem izplačal, podjetju, kraju in državi. Zagnani podjetniki, pripravljeni 
tako tvegati tudi v težkih gospodarskih časih, ste lahko naše veliko upanje. 


